

ORDER OF SERVICE
39th Anniversary Joint Worship Service
January 28th, 2024 - 10AM

Prelude (Cherubim Choir)
Praise the Lord

Call to Worship (E. Kenneth Tiu)

Songs of Worship (P. Arlene Wu, P. Bernard Li, Adrian, Allen, Hannah)
How Great Thou Art/How Great Is Our God,
Goodness of God

Congregational Prayer (P. Bernard Li)
[Students Gr. 1 – 7 are dismissed for Sunday school classes
Gr. 8-12 remain in the Sanctuary]

Installation of Elder (P. Sandy Hung)
(P. Arlene Wu)
(E. Willie Si)

Anthem (Cherubim Choir)
Song of Faith

Scripture Reading (Kenneth Tiu)
Psalm 133; Ephesians 4: 1-3

Message (Rev. David Tsai)
(Interpreter: Pastor Arlene Wu)
"The Blessing of Community"

Response Song (P. Arlene Wu, P. Bernard Li, Adrian, Allen, Hannah)
Jesus at the Centre

Tithes and Offering (P. Sandy Hung)
We Give Thee but Thine Own

Welcome & Announcements (P. Sandy Hung)
(P. Arlene Wu)

Doxology (E. Kenneth Tiu)

Benediction (Rev. David Tsai)

Three-Fold Amen

Silent Prayer & Dismissal (E. Kenneth Tiu)

Audio-visual / Technical Team: Ricardo, Robert, Rita
Ushers: Bealie Chen, Ban Ha Chua, Miriam Jao, Jennifer Syong,
Harry Tsang, Mary Tsang, Emilio & Christine Liao

39週年聯合崇拜

2024年1月28日 · 上午10時

序曲 讚美主 (青韻詩班)
宣召 (張克威長老)
敬拜詩歌 (陳垂明牧師, 吳恩真傳道, 黃仕培, 林安仁, 徐嫻嫻)
祢真偉大/我神真偉大
神的良善榮美

祈禱 (陳垂明牧師)
「一到七年級的學生 請離席上主日學
八到十二級繼續留在大堂」

長老就任 (洪賢育牧師, 吳恩真傳道, 施超雄長老)

獻詩 信心之歌 (青韻詩班)

讀經 詩篇 133, 以弗所書 4:1-3 (張克威長老)
信息 「神兒女和睦同居的福」 (蔡偉峰牧師)
(翻譯: 吳恩真傳道)

回應詩 (陳垂明牧師 吳恩真傳道, 黃仕培, 林安仁, 徐嫻嫻)
耶穌祢是中心

奉獻 獻主所賜 (洪賢育牧師)

歡迎、報告 (洪賢育牧師, 吳恩真傳道)

三一頌 (張克威長老)

祝福 (蔡偉峰牧師)

阿們頌

默禱散會 (張克威長老)

事奉同工: 林忠力, 黃炳文, 柯瑄瑄, 陳玉華, 王翠薇
吳美利亞, 張瑩, 黃曼霞, 廖培駿, 葉萍萍

Prayer Items:

- ❖ Give thanks for God's grace and mercies to our church; pray for His continued guidance in the days ahead
- ❖ Give thanks for our 2024 Consistory Members; pray that they will receive extra measures of God's grace and wisdom as they serve
- ❖ Pray for those with physical and spiritual needs; may the Lord touch their lives

代禱事項:

- ❖ 感謝主賜給教會的恩典與慈愛; 求主在今年繼續引導我們.
- ❖ 為 2024 年度長執感恩. 願主加倍施恩加添他們事奉的智慧.
- ❖ 為身體及靈性軟弱的弟兄姊妹代禱.

Attendance Last Sunday 上主日出席		
Mandarin 9:00AM Service	國語 09:00 崇拜	45 人
Minnan 10:45AM Service	閩語 10:45 崇拜	40 人
English 10:45AM Service	英語 10:45 崇拜	167 人
Children /youth Sunday School 10:45AM	兒童/青少年 主日學 10:45	46 人

教牧同工:

Servants of Ministry:

英語帶領牧師 English Ministry - 洪賢育 P. Sandy Hung
助理牧師 Assistant - 陳垂明 P. Bernard Li
中文事工傳道 Chinese Ministry - 吳恩真 P. Arlene Wu
英語兒童事工主任 Children Ministry 陳佳珍 Kate Tan
教會行政 Church Administrator- 黃一敏 Alvin Wee
教會秘書 Church Secretary - 陳瑾璧 Rosie Tan
聖樂主任 Music Director - 蔡珍娜 Tena Chu
詩班指揮 Choir Conductor - 林適愉 Sharon Co

Announcements:

1. Welcome & thank you for joining our 39th Anniversary Joint Worship Service. We would like to thank Rev. David Tsai for sharing God's word with us today. Anniversary luncheon will follow in the gymnasium after the service. Please bring your ticket. No refreshment will be served.
2. We thank the Lord for the Elder who is installed today. Christine Hui-Ling Chen is re-installed as Elder. Luis Chu will be re-installed as deacon at a later date. Swan En Dychinco, Maria Coquinco, Jhan Limhanchiong will be serving their 2nd term as Deacons.
3. 2023 offering summary for those with offering numbers is now posted in the Fellowship Hall. Please review and if you have any questions, email feccount@gmail.com before February 11th. Donation receipts will be available for pick-up on Sunday, February 25th at the Fellowship Hall.
4. Calling music lovers who can read notes from ages 12 and up. FEC's handbell choir is looking for a couple of people who would like to learn how to play beautiful music with us. Interested parties should be committed to weekly practice on Fridays from 6:30pm - 8pm. If you can read notes and have a passion for learning with a group of people. You can contact Sharon at slim_rose@hotmail.com for more details.

Today's Scripture Verses

Psalm 133

1 How good and pleasant it is when God's people live together in unity! 2 It is like precious oil poured on the head, running down on the beard, running down on Aaron's beard, down on the collar of his robe. 3 It is as if the dew of Hermon were falling on Mount Zion. For there the Lord bestows his blessing, even life forevermore.

Ephesians 4: 1-3

1 As a prisoner for the Lord, then, I urge you to live a life worthy of the calling you have received. 2 Be completely humble and gentle; be patient, bearing with one another in love. 3 Make every effort to keep the unity of the Spirit through the bond of peace.

報告:

1. 真誠歡迎您參加今早 39 週年的聯合主日崇拜. 感謝蔡偉峰牧師今天的證道. 會畢週年餐會於運動場舉行. 請記得帶餐票. 交誼廳茶點今天暫停.
2. 為今天就任及續任的長老感謝主. 就任長老: 李蕙玲. 朱培傑, 另日就任為執事; 續任執事- 林雙穎、Maria Coquinco、Jhan Limhanchiong
3. 長青團契 2 月 10 日上午 10:30 聚會. 講員: 吳恩真傳道. 今日開始報名, 餐費 10 元/人. 有意參加者請在交誼廳報名.
4. 2023 年度個人奉獻總額 (有奉獻信封號碼者) 已公佈於交誼廳的報告欄, 請查閱. 若有疑問請在 2 月 11 日前聯絡: feccount@gmail.com. 收據將在 2 月 25 日於交誼廳開始分發.
5. 中文部長執會特別報告
- 2024 年 2 月起, 我們將恢復實體禱告會; 歡迎願意委身的弟兄姊妹來教會參加! 時間: 每週三晚上 7:30, 地點: 教會副堂.
- 中文部長執會看見, 為了教會長遠的需要, 也為了建立年輕信徒的家庭, 栽培以及鼓勵他們帶領下一代來信主, 有調整我們主日崇拜聚會時間的必要性; 所以我們盼望能在 4 月第一個主日起, 進行對教會最有利的計畫. 長執會將於 2 月 10 日長青團契聚會時及下午 1 點於教會副堂分別進行閩南語和國語的說明, 歡迎弟兄姊妹出席參加.

今日經文

詩篇 133

- 1 看哪, 弟兄和睦同住
是何等的善, 何等的美!
- 2 這好比那貴重的油澆在亞倫的頭上,
流到鬍鬚, 又流到他的衣襟;
- 3 又好比黑門的甘露降在錫安山;
因為在那裏有耶和華所命定的福, 就是永遠的生命。

以弗所書 4:1-3

4 :1 我為主作囚徒的勸你們, 既然蒙召, 行事為人就要與你們所蒙的呼召相稱。 2 凡事要謙虛、溫柔、忍耐, 用愛心互相寬容, 3 以和平彼此聯繫, 竭力保持聖靈所賜的合一。

Fujian Evangelical Church
溫哥華基督教會南堂



我們歡迎您
一起來敬拜

12200 Blundell Rd., Richmond BC, V6W 1B3
604.273.2757 (tel) 604.273.2758 (fax) office@fec-richmond.com